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@riven.ni}; EE IE EXE) IEEE iv ni: ENED
Sent: Tue 12/1/2020 5:59:29 AM

Subject: RE: Privacy risico's Riksvaccinatieprogramma

Received: Tue 12/1/2020 5:59:30 AM

Goedemo rgen|ERE
Privacy en security zal tijdens de vaccinatiecampagne veel politiek/bestuurlijke aandacht krijgen.

Goed van je dat je grondig te werk gaat!

Bij VWS is dat SRR ik) was als jurist bij de gesprekken met de AP.

Naast natuurlijk de

Vraag voor beschi staat uit.

5.1.2e s ma-do beschikbaar voor inplannen van overleggen.

Zij kan ook documenten (ontwerpen, plannen, planningen, verslagen, etc.) aanleveren vanuit het programmadossier.

Graag de producten die worden opgeleverd identificeren met een uniek nummer;JERE Reeft dat nummer uit.

Rollen en rechten moeten worden vastgesteld door de stuurgroep covidregistratie o..vJIEEID.
Dat kan a.d.h.v. van een autorisatiematrix.

Het instellen van de autorisatie wordt gedaan doorEEG.
Zij loggen digitaal de feitelijke inzage en verwerkingen (WIE doet WAT met de data.)
De logs worden bewaard.

Je hebt mandaat om eventuele datalekken (ook de “kleine”) direct te escaleren naar de stuurgroep covidregistratie.

In de programmastum vandaag staat de aanpak gepland.

Je kan overige vragen via mij laten laten lopen.

Met vriendelijke groet,

512 512e 5.1.20 26 5.1.2e

RIVM Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

T: 431 (0) | mi: +310) IEEE | =m{EXE
Aanwezig:

From: EA JEEMeivn.nl>
Sent: maandag 30 november 2020 21:47

@rivm.nl>
EC @rivm.nl>; JEEM @rivm nis; JIE Grivn nis;

@rivm.nl>

Subject: FW: Privacy risico's Rijksvaccinatieprogramma

Dank voor je bericht. Antwoord op je vraag wat er voor privacy compliance Rijksvaccinatieprogramma nu

nodig is, is:

Privacy compliance Rijksvaccinatieprogramma
* Totaal aanpak van privacy compliance: doorlichting privacy risico’s van alle 3 programma’s (je bent zo

sterk als de zwakste schakel).
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« Capaciteit, voor privacy compliance van Programma’s Logistiek en Communicatie (ik heb hier in het geheel

nog niet naar kunnen kijken).

Programma CIMS

* Meer capaciteit privacy juristen RIVM (en VWS). Een verzoek over tijdelijke inzet | EES is/ zal

je via bereiken.

VWS juristen hebben ook uitbreiding ivm CIMS gevraagd. Er komen nu meer juridische vragen op dan kan

worden beantwoord. Bovendien zullen de afspraken met derden (bijv.
verwerkersovereenkomsten e.d.) en andere juridische documenten moeten worden opgesteld/gereviewed.

* Privacy Coordinator DVP: uitvoerig mee gesproken. Als Informatiemanager is512. JIL bij CIMS

aangehaakt.

5.1.2e¢ 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

waar we de processen mee zouden kunnen doorspreken. De delivrables op het gebied van

privacy risicomanagement CIMS** |everen worden door een team geleverd. (Informatiebeveiliging en

Privacy proberen hier gezamenlijk in op te trekken).

+ Projectondersteuning: iemand die namen kan verzamelen, afspraken maken, stukken kan toesturen en

ordenen, mensen kan najagen enz. de komende 2 weken e.d. zou zeer welkom zijn. We zullen zo'n 9 x 5

mensen moeten benaderen (PIA’s) minstens.

« Inregelen bij RIVM van werkwijze & capaciteit voor wanneer AVG rechten (verwijderen/

vernietigen; inzage enz.) door burgers (potentieel 17mio.) worden uitgeoefend. De ervaringen met

lifegang Infectieradar leren dat burgers op grote schaal verzoeken aan RIVM te richten. FCC/ Privacy is op

afhandeling van zo veel verzoeken niet berekend (en de termijnen dienen te worden gerespecteerd).

Afspraken wie de rechten dient af te handelen in geval van zon grootschalig programma zijn (nog) niet

gemaakt.

Fk
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From:[IES INEREDNNSEXEDvon. i>
Sent: maandag 30 november 2020 21:05

To: EARL] ERE < 5.1.2e 5

Subject: Re: Privacy risico's Rijksvaccinatieprogramma
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Welkom in het team! Fijn dat je in de gelegenheid bent gesteld om je byjdrage aan CIMS te leveren!

Vanaf het eerste begin is gesteld dat informatiebeveiliging en privacy aspecten zijn waar ondanks het grote belang van

CIMS en de grote druk op de realisatie van CIMS geen concessies kunnen worden gedaan. We hebben ook vanuit dat

oogpunt gekozen voor 'proven technology' als vertrekpunt.

1sBvoor DVP en heeft ook de rola se ellicht goed om ook even met hem te

spreken.

Het lijkt me inderdaad van belang dat zsm de DPIA gestart wordt. Wat is daarvoor nodig?

Harteljke groet.

From: ERE

Sent: Monday, 30 November 2020 17:50:54

r r

Subject: Privacy risico's Rijksvaccinatieprogramma

Heren,

Wij kennen elkaar nog niet. 5.1.2e

Op de kwade kans af, dat ik niet helemaal de juiste looplijnen bewandel- neem ik met u vermeende welnemen de

vrijheid om uw aandacht op het volgende te vestigen.

Ik begrijp dat de EE morgen
—- 1 december- een overleg met u heeft waarin de

scope van wat op 31.12.2020 gereed moet zijn, gaat beslissen.

e Privacy commpliance Rijksvaccinatie Programma COVID, vraagt aandacht in de volle breedte. Zowel

voor het IT programma als voor Communicatie als Logistiek.
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Momenteel ligt mijn focus op het CIMS Programma. Voor zover mij bekend, zijn er nog geen andere privacy

professionals bij de andere programma’s aangehaakt.

Ik zal contact op proberen te nemen met de programmamanagers Logistiek en Communicatie en hun

aandacht voor de privacy risico’s vragen.

e Het is uiterst kort dag voor een privacy risico-inventarisatie, alleen al op CIMS. De situatie rondom

wat er nog te doen staat valt zorgwekkend.

verwacht voor 14 december een

PIA c.q. wordt graag reed

e Bij de zorg en oplossingsrichting van (met wie ik dagelijks overleg) sluit ik mij volledig
aan.

CONCLUSIE/ADVIES:

e een Privacy risico-analyse (DPIA) op CIMS en voor de andere componenten van het

Rijksvaccinatieprogramma (met eventuele doorgevoerde suggesties van dB dient u vanuit

privacy compliance perspectief te beschouwen als randvoorwaardelijk voor lifegang.
e Hoe beperkter de scope van wat per 31.12. life gaat, des te meer RIVM in control is op privacy vlak.

Tot nadere toelichting ben ik vanzelfsprekend bereid.

Vr. groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Stafeenheid Finance, Compliance en Control (FCC)/ AVG-Team

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven

Postbus 1 | Postvak BBE 3720 BA Bilthoven

Werkple
T: 06

From: 05 EXER imal

Sent: maandag 30 november 2020 13:57

To: BE @rivin.nl>
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Cee

< @rivm.nl>

Subject: stapelen projecten

512 a 5.1.2e [ff

Ik begin mij enigszins zorgen te maken of we met CIMS tijdig operationeel zijn. Als ik de mails

lees over dit project en zie met hoeveel onzekere factoren we nog te maken hebben heb ik de

neiging om aan te sluiten bij het advies van PwC: Reduceer complexiteit en ga terug naar de

kern. Als ik lees dat vanwege de snelheid voorgesteld wordt om een kopie van Praeventis

te maken dan denk ik dat we voor het grootste deel al hebben wat nodig is om CIMS in de lucht

te brengen.

Ga in dit soort trajecten uit van technologie die je kent en begrijpt. Ook al is deze niet ideaal. Op
dit moment doen we dat ook met betrekking tot de koppelingen binnen CIMS. Dit gaat via E-

zorg/SFTP of straks via LSP. Beiden al jaren bekende en beproefde technieken binnen

Praeventis. Zorg dat CIMS als kopie van Praeventis eind december kan draaien AS-IS.

Praeventis heeft al alle noodzakelijke koppelingen die ook in CIMS gebruikt kunnen worden.

Ga ook niet naar de API-manager Kijken want ook daar moet nog ervaring mee opgedaan
worden. Mijn advies is om zoveel mogelijk van de bestaande Preaventis functionaliteit gebruik te

maken en alleen daar waar noodzakelijk additionele voorzieningen te treffen die niet tot een

later tijdstip uitgesteld kunnen worden. Projecten stapelen geeft alleen maar meer risico's en die

hebben we nu al genoeg.

Met vriendelijke groet,

M: 06 [ERED


